
BM nr. 5/2023 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 28/8 2023 hos Frank.  

Deltagende: Otto Leopold E36, Britta Jørgensen E22, Frank Rasmussen H2, Mette 
Munk K32, Dan Jønstrup E 34, Jens Dam E17 og Stina Engelhardt H33. 

Afbud: ingen 

Referent: Stina 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr 4/2023). 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Meddelelser 
4. Økonomi 
5. Faciliteter, herunder legeplads, skur, gartner, vintervedligehold 
6. Informationskanaler 
7. Arrangementer/aktiviteter 
8. Næste møder 
9. Eventuelt 
 
ad. 1: Referat godkendt uden bemærkninger. 
 
ad. 2: Dagsorden godkendt. 
 
ad. 3: Meddelelser; Otto har lavet en opdateret liste over bestyrelsens opgaver – se 
hjemmesiden.  

Nordea delepulje blev ikke afsluttet med besked til Christian K34, jf mails 5-7 juni. 
Otto formulerer et svarudkast til Christian.  

Hushandler; E29, E46 og H4 er sat til salg. E11, E30, K30 og K46 er handlet.  

ad. 4: Britta gennemgår regnskabet, - der er nogle beboere, der endnu mangler at 
betale kontingent for 2. halvår. I øvrigt er der penge til tiltag ved f.eks. fortove og 
kloak.  

ad. 5: Vi skal være opmærksomme på, når de udlejede telte returneres; de skal være 
rengjorte og tørre, så de ikke ligger og bliver jordslåede.  

Vi trænger efterhånden til at få renset vores fælles nedløbsbrønde - sidst det blev 
gjort var i 2019. Otto får beskrevet opgaven og Stina finder nogle relevante firmaer 
og kontakter disse mhp bud på opgaven.  



Visse steder er der problemer med store vandpytter efter regn; Otto har været 
rundt i kvarteret efter kraftig regn og fotodokumenteret, hvor problemerne med 
store vandpytter er størst. Vi prioriterer de steder, hvor problemerne er udtalte og 
arbejder på at få oprettet fliser, der har forkert hældning mhp at drænere vand mod 
kloakriste eller haver. Dan har indhentet 2 tilbud fra forskellige firmaer. Der er også 
behov for ny-etablering af nedløbsbrønde med afløb til kloakkerne. 

Specielt vedr. et større træ på vejarealet ved vendeplads udfor E37 vil Otto spørge 
ved kommunen, hvorvidt de vil tage sig af det, da det bør fjernes. Træet står på 
kommunalt areal og får fortovet til at ligge hulter til bulter.  

Legepladsen er blevet forsynet med noget bark og ellers er der ikke umiddelbart 
noget, der skal laves dernede.  

Dette års juletræ skal være et træ på juletræsfod på omkring 2 meter og der 
indkøbes en ny lang lyskæde. Mette og Britta står for juletræs-indkøb. 

ad. 6: Der er siden sidste møde udgivet et nyhedsbrev i juni.  

ad. 7: Skt. Hans måtte desværre aflyses på grund af afbrændingsforbud, men vi 
håber det kan gennemføres næste år.  

Vores sommerfest blev en lille, men hyggelig komsammen. Grundet manglende 
interesse fra Hinderuplunds beboere vil vi ikke fremadrettet afholde sommerfest. 

ad. 8: Næste møder: 

Mandag d. 30/10 hos Dan 

BM og julefrokost lørdag d. 13/1 2024 (Mette forhører sig på Knudsens Gaard) 

ad. 9: Intet under eventuelt 


